
Ordinarie stämma i Saltsjöqvarns Samfällighetsförening 
 
Datum: 2024-05-22 
Plats: Elite hotel 
Kl: 18.30 – 19.35 
 
Närvarande: Representanter för 
• Sicklaön 37:5 Stora Kvarnen KB 
• Sicklaön 37:6 Brf Mannagrynskvarnen 
• Sicklaön 37:8 Brf Inloppet 
• Sicklaön 37:12 Brf Mjölnaren 
• Sicklaön 37:17 Nacka kommun 
• Sicklaön 37:28 Brf Saltsjöqvarn 1 
• Sicklaön 37:51 Brf Västra Hamnplan 
• Sicklaön 37:52 Brf Utsikten 1 Saltsjöqvarn 
• Sicklaön 37:53 Brf Utsikten 2 Saltsjöqvarn 
• Sicklaön 37:58 Brf Östra Saltsjön 
• Sicklaön 37:59 Brf Västra Saltsjön 
• Sicklaön 37:69 Brf Stora Kvarnen 
 
1) Stämmans öppnande 
Ordförande i SQSF Mats Gustavsson hälsade alla välkomna och öppnade stämman 
 
2) Val av ordförande för stämman 
Stämman beslutade att välja Mats Gustafson till ordförande 
 
3) Val av sekreterare för stämman 
Stämman beslutade att välja Peter Lindström till sekreterare 
 
4) Val av två justeringsmän 
Stämman beslutade att välja Eva Goliat och Rolf Carlström till att justera protokoll tillika 
rösträknare 
 
5) Justering av röstlängd 
Ej aktuellt 
 
6) Frågan om stämman är behörigen utlyst 
Stämman ansåg att stämman var utlyst i enlighet med gällande stadgar 
  
7) Fastställande av dagordning 
Stämman godkände dagordningen 
 
8) Styrelsens årsredovisning 
Årsredovisning var bilagd kallelse till mötet och ordförande presenterade en 
sammanfattning av föreningens balans- och resultaträkning. 
Stämman beslutade att godkänna årsredovisningen 
 



9) Revisorernas revisionsberättelse 
Revisionsberättelse var bilagd kallelse till mötet. Ordförande refererade till nämnda 
dokument varvid stämman beslutade att godkänna d:o. 
 
10) Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 
Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret 
 
  



11) Förslag till inkomst- och utgiftsstat 2024 för fastställelse samt debiteringslängd 
för 2024. 
Kommentarer lämnades avseende: 
 - extra utgifter för sopkärl 
 - momspliktighet 
 - soptömningsavgifter 
Stämman beslutade att godkänna förslaget. 
 
12)Arvode till styrelsen 
Ordförande meddelade att arvodena ligger inom samma utgiftsram som tidigare med 
undantag en extra utbetalning till Jan Carlberg och Rolf Ahlin för deras insats rörande sop-
projektet. 
Stämman beslutade att godkänna föreslagna arvoden till styrelsen. 
 
13) Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter (se bilaga) 
Stämman beslutade att godkänna föreslagna förändringar: 
Nya ledamöter: Eva Goliath och Konstantin Irina 
Ledamöter som lämnar: Peter Lindström och Johanna Kratz Dalsgaard. 
 
14) Val av revisorer och suppleanter 
Stämman godkände följande förslag: 
Tomas Jerndal ersätts av Carolina Lövström 
 
15) Fråga om val av valberedning 
SQSF saknar valberedning och stämman godkände att SQSF följer de rutiner som följts sedan 
tidigare nämligen att ordförande lämnar förslag inför stämman för godkännande. 
  
16) Inkommande motioner 
Motion angående förändrat ansvar för hissen från torget ned till kajen var inlämnat av Brf 
Mannagrynskvarnen. Ordförande meddelade att denna fråga om överfört ansvar för denna 
hiss till Nacka kommun diskuteras redan med kommunen men att inget besked kan ges i 
detta nu. 
   
17)Utbyte av sopsystem, se bilaga 
Stämman godkände förslaget till lösning på sophantering som redovisats i utskick inför 
årsstämman. 
 
18) Övriga frågor 
Ordförande lämnade muntlig information om status på pågående och kommande projekt i 
vårt område; överlämnade ansvar för tunneln och kaj samt ny bro och nytt breddavlopp.   
 
Vidare meddelade ordförande information om ”Viktiga händelser” som antingen inträffat 
under verksamhetsåret eller kommer att infalla i närtid. (se bilaga) 
  
19)Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt 
Protokollet från denna årsstämma kommer att distribueras till ordförande i respektive brf. 
 



20) Stämman avslutas. 
Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet. 
 
 
 
Bilagor: 

- Förslag till styrelse 
- Viktiga händelser 
- Utbyte av sopsystem 

 
 
 
……………………………………………………….. 
Peter Lindström (sekreterare) 
 
 
Justeras 
 
………………………………………………………..  …………………………………………………………. 
Eva Goliath    Rolf Carlström 
 
 
  



Bilaga 1 
 
Förslag till Styrelse 
 

 
 
 
  

Förslag till Styrelse 2024_2025

Ordinarie ledamöter: Tom             

Mats Gustafsson Sicklön     37:8      Brf  Inloppet 2026 Ordförande 2 år Omval

Lars-Erik Lundström Sicklaön   37:58    Brf Östra Saltsjön 2025 GA 98 1 år Omval

Hans Torlén Sicklön     37:52    Brf Utsikten 1 2026 GA 91/92 2 år Omval

Thomas Gustavsson     Sicklön     37:69    Brf  Stora kvarnen 2025 GA 99/101 1 år Omval

Rolf Ahlin Sicklaön    37:59       Brf   Västra Saltsjön 2026 GA 100 2 år Omval

Jan Carlberg Sicklaön   37:53    Brf Utsikten 2 2025 GA91/92 1 år Omval

Arne Almerfors Sicklön     37:51    Brf Västra Hamnplan 2025 Kassör  

 

Suppleanter:

Eva Goliath Sicklaön    37:6    Brf Mannagrynskvarnen 2025 Ekonomi, Projekt  1 år Nyval

Johan  Sund Sicklaön    37:5    Elite Hotel 2025  1 år Omval

Rolf Carlström Sicklaön     37:28  Brf Saltsjöqvarn1 2025 GA 100 1 år Omval

Konstatin Irina Sicklaön   37:12    Brf   Mjölnaren 2025 Sekreterare 1 år Nyval



Bilaga 2  - SQSF 2023 
 
 Viktiga händelser 
 

 
 
 
Utfall 2023 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Budget 2024 – Budgetpåverkande händelser 
 

 
 
 
Bedömd Resultatpåverkan 2024 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ekonomisk framblick 
 
 

 
Skattad utfallseffekt 2044 
 

 
 
Moms på arvoden ej med i prel budget för 2024.  53 250 kr. 
Justering av prel budget görs utifrån normala rutiner i SQSF i samband med bokslut 2024 och 
regleras under 2025. 
 
 
  



Bilaga 3  Utbyte sopsystem 
 
Bakgrund – Sophantering inom Saltsjöqvarn 
 

 
 

 
Val av ny lösning för sophantering 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Alternativ lösning - Kärlgarage 
 

 
 
 
Placering av sopstationer 
 

 
 

 
  
 
 
 
Projektbudget enligt beslut extrastämma 23-11-28 
 

Placering av sopkärl kommer ske vid de 
gula markeringar.  
Existerande matavfallskärl kommer 
demonteras. Nedkast till sopsug på 
Mannagrynstorget måste demonteras.  
Resterande rivning av sopsug kommer 
göras i särskilt projekt i etapper 
  
Miljöstation i Sjöqvarnsbacken 
kommer vara kvar 



 
 
Bild: Projketbudget enligt beslut extrastämma 23-11-28 
 
 
 
Ekonomi och budgeteffekter 
 
Upphandling har gjorts av kärlgarage och markanpassning.   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Beslut 
 
 
 

 
 
 
 
 
Underbilaga – Budgeteffekt per Brf 2024 – Ny sopanläggning 
 

 


